
VERZONDEN PER E-MAIL AAN DE GRIFFIER (GRIFFIE@OUDE-IJSSELSTREEK.NL) MET VERZOEK 
OM ONTVANGSTBEVESTIGING

College van burgemeester en wethouders en gemeenteraad Oude IJsselstreek
cc gemeenteraad Oude Ijsselstreek
Postbus 42
7080 AA Gendringen

Ulft, 30 juni 2023

Betreft: Woo-verzoek betreft informatie tot locatiekeuze van flexwoningen in de gemeente Oude IJsselstreek

Ons kenmerk: 20230630 – Woo-verzoek flexwoningen

Geachte college van burgemeester en wethouders en raadsleden,

Op grond van de Wet open overheid (Woo )verzoeken wij u om ons nader inzicht te geven in alle informatie 
die heeft geleid tot het aanwijzen van de locaties ‘De Voorstsestraat’ en ‘De Zeskamp’ in Ulft. Daarbij zijn wij 
ook geïnteresseerd in informatie over het tijdpad dat is gehanteerd bij het totstandkomen van de locatiekeu-
ze. 

In het bijzonder willen wij meer inzicht krijgen in de volgende zaken:

0.     Algemeen
a In welke woonbehoefte moesten de flexwoningen voorzien ?
b Aan de hand van gedane uitspraken blijkt de potentiele bewonersgroepering fors uitgebreid, matcht

de lokatie nog wel met deze uitgebreide groepering ?
c Waarom worden uitbreidingslokaties ( zoals bijvoorbeeld de Biezenakker en Lenteleven ) niet 

ingezet, hetgeen een forse stikstofbesparing en economische besparing zou opleveren ?
Uitspraken van de wethouder wijzen erop dat een 2e leven (na 15 jaar) op deze lokaties mogelijk
zou zijn.

1. Was er een lijst van locaties waar flexwoningen gerealiseerd konden worden binnen de gemeente Oude 
IJsselstreek? Zo ja
a Aan welke eisen en voorwaarden moesten de locaties voldoen? 
b Welke locaties stonden er allemaal op deze zogenaamde longlist en waarom zijn die afgevallen? Wij

verzoeken per locatie graag de voors en de tegens kenbaar te maken.
c Wat waren de afwegingen om uiteindelijk te kiezen voor de locaties ‘De Voorstsestraat’ en ‘De Zes 
kamp’? 

1,1 Indien er geen longlist was: 
      a Waarom is die niet opgesteld? 
      b Wiens beslissing was het om geen longlist op te stellen?

Deze plannen hebben een langdurige invloed op de leefbaarheid van een buurt!

1.2  Welke wetgeving is hier van toepassing
       a Onder welke wetgeving krijgen deze plannen vorm ? Er is geen enkele inzage in de plannen ge

weest, is hier soms sprake van de Crisis en Herstelwet ? Zo ja waarom is deze niet gecommuniseerd
in correspondentie en of media ?

2. Op welke wijze is er nadere informatie ingewonnen over eventuele bijzonderheden die spelen per loca-
tie? 
a Wie heeft dit onderzoek uitgevoerd? 
b Wat leverde dit onderzoek per locatie op?

3. Welke personen/functionarissen zijn betrokken (geweest) bij de locatiekeuzes voor flexwoningen binnen 
de gemeente?
a  Door wie zijn de personen/functionarissen aangesteld? 
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b Wat waren de criteria voor het aanstellen van deze personen/functionarissen? 
c Hoeveel van deze personen/functionarissen zijn woonachtig binnen de gemeente? 

4. Wat zijn de argumenten geweest om de zeven locaties voor flexwoningen vervolgens voor te leggen aan
de gemeenteraad? 
a Graag zien wij de argumenten, zowel voors als tegens, hierbij uitgesplist naar locatie.
b Welke rol speelde hierin de gemeenteraad als controleapparaat ?

5. Welke afwegingen ten aanzien van groenbeleid, biodiversiteit en het klimaatbeleid zijn meegenomen bij 
het komen tot een locatiekeuze? 
a Welke personen/functionarissen/afdelingen waren/zijn betrokken bij de lokatiekeuzes ?
b Welke criteria zijn hierin meegenomen ?
c Hoe scoorden de verschillende lokaties op de longlist ?

6. Waarom is in 2020 in Varsseveld het plan om woningen te realiseren in een plantsoen gestaakt?
a  Hoe verhoudt zich dat tot dat men in 2022 voornemens is om in Ulft op twee locaties flexwoningen 

in het groen te realiseren? 
b Locatie ‘De Zeskamp’ maakt immers deel uit van het volwaardig ZeskampPark dat in de jaren zeven

tig van de vorige eeuw door de toemalige gemeente Gendringen is gerealiseerd.

7. Twee locaties in Ulft bleken uiteindelijk geschikt te zijn voor flexwoningen. Inmiddels is de locatie ‘De 
Voorstestraat’ op basis van het flora- en faunaonderzoek afgevallen. 
a Welke vragen zijn er vervolgens intern gesteld over de procedure tot het komen van deze locatie? 
b Zijn er ook vragen gesteld over de zorgvuldigheid van dit proces? Zo ja, welke vragen waren dat?  
c Heeft dit geleid tot vragen over het zorgvuldigheid van het proces tot de locatiekeuze van alle loca

ties voor flexwoningen? 

8. Waarom heeft de gemeente in gesprekken met omwonenden informatie achtergehouden of anders voor-
gespiegeld? 
a Er is genoemd dat er een lijst was met meerdere locaties in Ulft; terwijl dit uiteindelijk niet het geval 

was.
b Er zijn specifieke vragen gesteld over het pand dat gelegen is aan Zeskamp 3 en het realiseren van 

flexwoningen. Nog een jaar na dato, te weten 30 mei 2023, is er een collegebesluit is genomen om 
dit pand te verkopen.

c Zonering van het nabijgelegen industriegebied ‘De Rieze’ was veelvuldig onderwerp van gesprek. Zo
is er gesproken over ‘Bouwbedrijf Gert Jansen’ (Het Goor 3-B te Ulft) , industrie uit categorie 3.2 
waarvoor geluid een zonering van 100 m geldt. Vanuit de gemeente werd aangegeven dat het be 
treffende bedrijf geen bouwbedrijf is, maar een aannemersbedrijf

d Wat waren de afwegingen in dezen per punt?

9. Tijdens gesprekken die buurtbewoners hebben geïnitiëerd met functionarissen van de gemeente en ge-
meenteraadsleden bleek dat er weinig kennis was van zaken die speelden rond de locatie ‘De Zes-
kamp’. Zo wist men niet dat het grasveld een trapveld is dat onderdeel uitmaakt van ZeskampPark. Men 
wist niet dat schutterij ‘De Eendracht’ gebruik maakt van de locatie om tijdens de jaarlijkse kermis de 
kermisexploitanten een verblijf met drinkwater en stroom te bieden, geen kennis van het feit dat hier een 
volwaardig Park betreft.. Van een nabijgelegen industrieterrein met bijhorende zonering had men geen 
weet. 
a Welke kritische vragen en bijhorende onderzoeken zijn er gedaan toen deze informatie allemaal be

kend werd? 
b Heeft dit geleid tot heroverwegen van de keuze van locatie ‘De Zeskamp’? Zo ja, welke argumenten 

zijn toen de revue gepasseerd? 
c Zo nee, waarom niet en wie heeft er toen besloten om dit niet te doen?

10. Lokatie en afstand tot voorzieningen ?
a Is er over nagedacht hoe integratie in de buurt kan geschieden terwijl het terrein “geïsoleerd” is door 

een “groene”wand middels hoge begroeiing ?
b De lokatie ligt op circa 2 km van voorzieningen (winkels ed), hebben potentiele bewoners de midde

len om deze makkelijk te bereiken ?
c De hoge bomen ,circa 50 jaar oud, geven grote schaduwvlakken op het terrein met name in voor- en
na-jaar hetgeen betekent dat zonnepanelen ( welke benodigd zijn voor de Beng Eisen ) ver onder de 
maat zullen presteren, hoe wordt dit opgelost ?
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https://www.gertjansen.nl/


Wij verzoeken u deze vragen helder en duidelijk te beantwoorden, gedocumenteerd, voor of op 30-07-2023 
per e-mail of per post. De contactgegevens treft u hieronder aan.

Met vriendelijke groet, namens omwonenden Zeskamp Park (Zeskamp en eerste gedeelte van de Hogeweg), 

Theo Erinkveld

Ons correspondentieadres:
Omwonenden Zeskamp Park
p/a Zeskamp 8

7071 AG Ulft
E-mail: zeskamphogeweg@gmail.com
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